

19/3/2020



Circular No.(5) Year 2020

Obligatory Instructions for Salons /beauty Centers Ladies & Gents

تعميم رقم (5) لسنة 2020

تعليمات إلزامية إلى الصالونات ومراكز التجميل النسائية و الرجالية

Fujairah Municipality calls on Salon/beauty Centers in Emirate of Fujairah to comply with the following starting 19th March 2020 till further notice:

1. All customers have to take an appointment prior to visit.
2. Waiting area to be closed permanently (customers not allowed to be in the waiting area to limit the number of people inside the salon).
3. All newspapers, Magazines and brochures to be removed.
4. Only Disposable cups to be used for serving tea or coffee.
5. No entry for any customer with flu symptoms.
6. Wearing face mask & gloves for any kind of service is Mandatory.
7. Disinfection of chairs before using the customer.
8. Stop serving the Moroccan Bath & Massage & spa.

Regular and frequent inspections will be conducted to make sure from complying, otherwise, salon will be violated as per the current enforced rules.

For more information, please visit Fujairah Municipality website /Public Health Section

www.fujmun.gov.ae

Public Services and Environment Department

يتوجب على جميع الصالونات ومراكز التجميل النسائية و الرجالية ، في إمارة الفجيرة بضرورة الالتزام بمتطلبات بلدية الفجيرة التالية من تاريخ 2020/3/19 وحتى اشعار آخر :

1. استقبال الزبائن من خلال المواعيد فقط.
2. إلغاء منطقة الانتظار (عدم السماح بتواجد الزبائن بمنطقة الانتظار وذلك للحد من عدد الأفراد داخل الصالون).
3. إزالة كافة الصحف والمجلات .
4. استخدام الأكواب أحادية الاستخدام في حال توفير الضيافة للزبائن.
5. عدم استقبال أي زبائن تظهر عليهم أعراض الإنفلونزا.
6. ارتداء الكمامات والقفازات أثناء تقديم كافة الخدمات للزبائن .
7. تطهير الكراسي قبل استخدام الزبون .
8. إيقاف خدمة الحمام المغربي والمساج والتدليك .

سيتم المتابعة من خلال التفتيش للتأكد من الالتزام بما ورد أعلاه وسيتم مخالفة الصالونات والمراكز الغير ملتزمة وفقاً للضوابط المعمول بها .

للمزيد من المعلومات يرجى زيارة الموقع الإلكتروني لبلدية الفجيرة / قسم الصحة العامة

www.fujmun.gov.ae

إدارة الخدمات العامة والبيئة

